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Witamy :)

Zapraszamy wszystkich
uczniów PZS nr 1 

do UDZIAŁU W WYBORACH DO SU
Każdy z kandydatów miał

możliwość krótkiego

zaprezentowania się (kolejność w 
prezentacji jest przypadkowa)



Pytania dla

kandydatów
PRZYGOTOWAŁA WIKTORIA RUNIEWICZ Z KL.4 TL



JULIA 
JEWUŁA

2DP



 Co chciałabyś zmienić w naszej szkole?

JULIA; Aby wchodzące osoby do naszej szkoły miały starszego ”przewodnika”, czyli osobę ze starszej klasy, która wspiera i integruje się z 
daną klasą pierwszaków oraz wprowadza ją otwarcie do nowej szkoły
- Aby w naszej szkole osoby uzdolnione artystycznie bądź muzycznie mogli za darmo rozwijać swój talent, np. zajęcia lekcji śpiewu, 
rękodzieło itp.
- Aby w roku szkolnym były dla wszystkich klas dwa/trzy dni integracji. Wtedy klasy zbierają się i spędzają wspólnie czas integrując się przy 
miłej atmosferze, różnych zabawach oraz pysznym posiłku
- Niestety duża liczba osób ma problemy ze zrozumieniem materiału przerabianego na zajęciach szkolnych. Proponuję, aby stworzyć
stronę (grupa Facebook), na której będzie można poprosić o pomoc w wytłumaczeniu. Osoba chętna, rozumiejąca dany materiał 
dobrowolnie mogłaby zgłosić się do pomocy. Tak samo byłoby w odwrotną stronę, osoby chętne i skłonne do pomocy mogłyby wtedy 
dobrowolnie umieścić post, że mogą pomóc z danym materiałem. Oczywiście mowa jest o bezpłatnej pomocy

Co wyróżnia Cię od innych kandydatów?

JULIA; Każdy z kandydatów ma swoje atrybuty, więc nie wiem co mogłoby mnie od nich wyróżniać. Za to po prostu w skrócie przedstawię, 
jaka jestem. Jestem osobą otwartą i przyjazną na nowe znajomości i pomysły Jestem zdeterminowana i zaangażowana w to robię. Nie 
lubię stać, czyli lubię jak otaczają mnie pomysły oraz działania, które są kreatywne. Rola lidera nie jest mi straszna, nie mam problemu z 
poprowadzeniem grupy oraz zawsze próbuję znaleźć rozwiązanie, jeśli wyjdzie jakieś nieporozumienie. Nie mam problemu z 
wypowiadaniem się przy większej liczbie osób. Jestem duszą towarzystwa, bardzo lubię spędzać czas z ludźmi. A przede wszystkim, jestem 
osobą optymistyczną, zawsze widzę rozwiązanie w trudnych sytuacjach.

 Jaki masz pomysł na działania samorządu w trakcie nauki zdalnej?

JULIA; Podczas nauki zdalnej można by zorganizować konferencje na temat samoakceptacji, depresji lub walki ze stresem. Oczywiście, 
wtedy prowadziłaby te spotkania osoba zaproszona z zewnątrz, która na co dzień zajmuję się pomocą dla osób, które mają z tym 
problem.
Ciekawym pomysłem jest to, aby zrobić spotkania online dotyczące prowadzenia biznesu. Jesteśmy coraz starsi, a niektórzy nie wiedzą jak 
zarządzać pieniędzmi lub od czego w ogóle zacząć przy rozwijaniu swojej ścieżki kariery.



KAROL PAWLAK
3LA

"Mnie już raczej znacie,

jeżeli nie to mam nadzieję,

że będziecie mieli okazje

poznać😊 "



ELIZA 
MUCHOROWSKA 
KL.1C



 -Co chciałabyś/chciałbyś zmienić w naszej szkole?

ELIZA; Nie mam żadnych zastrzeżeń co do naszej szkoły, z tego też powodu ją 
wybrałam w trakcie czasu rekrutacji.

 - Co wyróżnia Cię od innych kandydatów?

ELIZA; Myślę, że przede wszystkim otwartość na nowe znajomości, ale także na 
realizację interesujących pomysłów. Nikomu nie narzucam swojego zdania i zawsze 
staram się zrozumieć punkt widzenia innych osób. Jestem obowiązkowa i wszelkie 
powierzone mi zadania wypełniam najlepiej jak potrafię oraz w wyznaczonym czasie. 
Lubię czuć się potrzebna ludziom w moim otoczeniu, dzięki temu wiem, że jeśli ktoś 
będzie miał jakiś problem, to będziemy mogli rozwiązać go wspólnie z bardziej 
korzystnym i przemyślanym skutkiem. W końcu co dwie głowy, to nie jedna.

 -Jak radzisz sobie ze stresem przy publicznych wystąpieniach?

ELIZA; Przeważnie nie odczuwam stresu przy takich wystąpieniach, prędzej 
ekscytację. Wiele razy już występowałam przed większą publicznością, więc nie 
stanowi to dla mnie żadnej przeszkody.



WIKTOR PROKOP
2BP



JULIA JAROS

2adg



Co wyróżnia 
Cię od innych 
kandydatów?
w?

JULIA; Nie wiem, co mogłoby mnie wyróżniać, bo tak 
naprawdę każdy jest inny, wszyscy się różnimy. Jestem 
kreatywna i koleżeńska, to wiem na pewno ;D

Przede wszystkim organizowałabym akcje mające na celu 
zainteresować odbiorcę, w naszej szkole musi się coś dziać!

 Jak radzisz sobie ze stresem przy publicznych 
wystąpieniach?

JULIA; Radzę sobie bardzo dobrze, gdy coś nie idzie po mojej 
myśli, po prostu improwizuję

Jaki masz pomysł na działania samorządu ?

JULIA; Na pewno chciałabym móc organizować wycieczki 
które nie tylko będą edukacyjne, ale też uczniowie będą się 
dobrze na nich bawić, oczywiście w bezpiecznym zakresie



SZYMON

KLEKOWSKI
1DP



Co wyróżnia Cię od innych kandydatów?

SZYMON; Myślę że pomysłowość, ponieważ nieraz podczas
pracy w grupie wymyślałem takie rzeczy które

ratowały projekt, ale myślę że również może to być poczucie
humoru.

-Co zrobiłabyś/zrobiłbyś by zmobilizować
młodzież aby angażowała się w działania

samorządu szkolnego?'

SZYMON; Uważam że, młodzież dałoby się zmobilizować w 
sposób rozdania miesięcznej nagrody (czekolady itd)

za zaangażowanie się w działania samorządu szkolnego. 
Np. co miesiąc byłyby wybierane od 3

do 5 osób które angażowały się w działania samorządu
szkolnego.



WIKTORIA
BIAŁAS
2CP



 -Co chciałabyś/chciałbyś zmienić w naszej szkole?

WIKTORIA; Na ten moment nie mam za wiele uwag do naszej szkoły. Uważam, że atmosfera w 
naszej szkole jest przyjazna. Jedynie chciałabym, jeśli byłaby możliwość zorganizować kółka 
zainteresowań dla uczniów naszej szkoły w miarę możliwości.

 - Co wyróżnia Cię od innych kandydatów?

WIKTORIA; Od innych kandydatów wyróżnia mnie to, że zawsze dążę do swoich celów,

mam swoje zdanie, które raczej nie ulega zmianie, ale zawsze każdego potrafię wysłuchać i

szanuję jego zdanie. Staram się każdemu w jakiś sposób pomóc i rozwiązać dany problem.

 -Co zrobiłabyś/zrobiłbyś by zmobilizować młodzież angażowała się w działania

samorządu szkolnego?

WIKTORIA; Aby zmobilizować młodzież do działania w samorządzie szkoły można

byłoby zorganizować co miesięczne raporty klasowe, w których przedstawiciel/

przedstawicielka klasy wysyłałby/wysyłałaby sprawozdanie, w którym zawarte byłyby

informacje typu uwagi bądź jakieś propozycje.



GRACJAN FILIPEK

1LP



-Co chciałabyś/chciałbyś 
zmienić w naszej szkole?

GRACJAN; W naszej szkole 
brakuje psychologa, każda 
szkoła go posiada, tylko nie 
my. Zdaje sobie sprawę, że 
to dodatkowy wydatek dla 
szkoły, jednak biorąc pod 
uwagę to, że problemy 

psychiczne wśród 
nastolatków są coraz 

częstsze, myślę, że to byłby 
krok w dobrą stronę.

- Co wyróżnia Cię od innych 
kandydatów?

GRACJAN; Nie wiem kto 
kandyduje, a nawet jeżeli 
się dowiem, to nie znam 

tych ludzi. Jestem na 
pierwszym roku, gdzie 

większość czasu spędziłem 
na nauczaniu zdalnym, nie 
miałem okazji poznać ludzi 

ze szkoły więc nie 
wypowiem się na ten temat.



MILENA KRASNY
2BP



Co wyróżnia Cię od innych 
kandydatów?

MILENA; Jestem osobą kreatywną, sumienną, obowiązkową , można tez powiedzieć, że 
jestem perfekcjonistką ponieważ gdy się za coś biorę to musi być to zrobione porządnie i musi to 
wyglądać tak jak sobie to wyobrażałam. Nie mam problemu z wyrażaniem własnego zdania, 
zazwyczaj stawiam czyjeś dobro nad własnym co nie jest za dobre ,ale chce żeby wszyscy 
byli zadowoleni. Jestem otwarta na nowe rzeczy więc gdybym była w samorządnie i jakikolwiek uczeń 
miał jakiś fajny, kreatywny pomysł dotyczący naszej szkoły na pewno chciałabym wprowadzić go w 
życie.

Co zrobiłabyś/zrobiłbyś by zmobilizować młodzież angażowała się w działania samorządu 
szkolnego?

MILENA; Według mnie samorząd powinien być otwarty na propozycje i pomysły uczniów bo tylko 
wtedy będą oni zaangażowani w życie szkoły i działania samorządu, gdy będziemy realizować to co 
cieszy się dużym zainteresowaniem wśród uczniów.

Jak radzisz sobie ze stresem?

MILENA; . Gdy wiem, że jestem dobrze przygotowana, a zawsze staram się być przygotowaną jak

najlepiej, to nie mam z tym żadnego problemu, również nie mam problemu ze spontanicznymi

wypowiedziami.



MAKSYMILIAN

GRZIWA
1BP



MARTA 

DZIEWIĘCKA
2LG



-Co chciałabyś/chciałbyś zmienić w naszej szkole?

MARTA; Po rozmowach z innymi uczniami doszłam do wniosku, że nasza szkoła potrzebuje (podczas nauki 
stacjonarnej):

 -sprawnego funkcjonowania szczęśliwego numerka- uczniowie złożyli skargę na jego niesprawne 
działanie,

 -Aby nowi uczniowie mieli swojego opiekuna ze starszych klas- chce aby nowe osoby czuły się pewnie 
więc będą mieli możliwość otrzymania pomocy od osób ze starszych klas.

Podczas nauki zdalnej;

 -Wprowadzenie spotkań do wspólnej rozmowy o problemach dla osób które tego potrzebują,

 -Osoby chętne mogą zaoferować pomoc przy nauce osobom które jej potrzebują,

 -Zajęcia tematyczne dla uczniów.

-Co wyróżnia Cię od innych kandydatów?

MARTA; Jestem osobą energiczną, pomysłową, nie mam problemu z nawiązywaniem nowych kontaktów. 
Nie chce obiecywać czegoś co będzie niemożliwie do zrealizowania. Realnie i autentycznie podchodzę 
do moich możliwości. Jestem świadoma o co mogę walczyć. Szanuje zdanie nauczycieli jak i uczniów.

Co zrobiłbyś/zrobiłabyś by zmobilizować młodzież do angażowania sie w działania do samorządu 
uczniowskiego?

MARTA; Zaproponowałabym zasadę wymiany- w zamian za pomoc uczeń dostanie dobrą ocene z 
zachowania lub dzień bez pytania.



RADOSŁAW SPRING
1LP



Twój pomysł na działanie samorządu w trakcie nauki zdalnej:

RADEK; Spotkania na różnego rodzaju komunikatorach głosowych (np. discord, 
team speak)

Jak radzisz sobie ze stresem?
RADEK; Staram się oddychać spokojniej i stres przechodzi po czasie.
Jak zmobilizować młodzież do angażowania się w działania samorządu?

RADEK; Uczniów trzeba miło do tego zachęcić, proponuje wyróżnienie na koniec 
roku na zasadzie podziękowań i stopień wyżej z zachowania

Co wyróżnia cię od innych kandydatów?

RADEK; Jestem kreatywny, potrafię poradzić sobie w trudnych sytuacjach



PIOTR 

DOMARADZKI
1BP



MARTYNA 

TOMASZEWSKA
1D



Co wyróżnia cię od innych kandydatów?

MARTYNA; Jestem komunikatywna, zorganizowana, mająca swoje zdanie, otwarta na nowe wyzwania, 
kreatywna i potrafię wesprzeć ludzi w trudnej sytuacji.

Co zrobiłabyś by zmobilizować młodzież do angażowania się w działania do samorządu uczniowskiego?

MARTYNA; Uświadomiłabym ucziom,że szkoła to nasz drugi dom i od nas zależy jaka ona będzie i jak będziemy się 
w niej czuć. Szkołę będzie można postrzegać przez pryzmat bezpiecznego i przyjemnego miejsca, w której miło 
będziemy spędzać czas łącząc przyjemne z pożytecznym.

Jak radzisz sobie ze stresem?

MARTYNA; Moje sposoby na pozbycie się stresu przy publicznych wystąpieniach :

 - przed wyjściem pije meliskę,

 - ściskam piłeczkę antystresową ,

 - próbuje opanować emocje i uświadamiam sobie, że stres nie sprzyja temu ,żeby mi dobrze poszło, a wręcz 
przeciwnie.



KINGA STEC
2LG



1. Co 
chciałabyś 

zmienić w naszej 
szkole?

2. Co Cię 
wyróżnia?

KINGA

 Chciałabym wprowadzić takie dni jak „dzień piżamy” albo „dzień 
kolorowych skarpetek” itp czyli w te dni uczniowie jak spełnią wymogi nie 
będą pytani przez cały dzień

 Chciałabym zorganizować różnorodne konkursy naukowe ze wszystkich 
dziedzin które odbyłyby się np. w żaczku na długiej przerwie w ramach 
piątki z danego przedmiotu

 Chciałabym aby w szkole były zajęcia dodatkowe artystyczne

 Chciałabym aby np. na dzień dziecka były takie klasowe „zabawy-
konkursy” gdzie cała klasa wraz z nauczycielami brali udział w różnych 
grach i zabawach aby trochę „wyluzować się”

Pyt 2

 Jestem osobą otwartą na ciekawe propozycję. Można się ze mną 
dogadać w każdej kwestii, nie szukam problemów nigdzie. Jestem 
sympatyczna i dobrze mi idzie w komunikacji z innymi ludźmi. Jestem 
dyspozycyjna oraz bezproblemowa jak pisałam powyżej.



ZAPRASZAMY

DO UDZIAŁU 

W 

WYBORACH!


